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PROTOKÓŁ Nr 33/19 

z posiedzenia Komisji Spraw Społecznych 

Rady Miasta Kamienna Góra 

w dniu 24 października 2019 r. 

godz. 14:00 

 

Obecni na posiedzeniu KSS – 4 członków Komisji: 

 

1. Bruździak Jacek  

2. Jarosz Janusz 

3. Kurnyta Danuta 

4. Murawski Bogdan  
 

 

Nieobecni na posiedzeniu KSS – 2 członków Komisji 

 

1. Łobos Mariusz 

2. Majak Violetta 

 
 

Posiedzenie otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Danuta 

Kurnyta, która przedstawiła proponowany porządek obrad: 
 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

4. Spotkanie z Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze 

dotyczące stworzenia dziennego domu pomocy dla osób w podeszłym wieku.  

5. Spotkanie z Burmistrzem Miasta. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta Kamienna Góra na 

2019 rok – 93.2019  

7. Zapoznanie się z rozstrzygnięciem nadzorczym dotyczącym Uchwały Nr XV/74/19  

w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w ośrodkach 

wsparcia- schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi-

BRM.0711.20.2019 

8. Zapoznanie się z projektem skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze dotyczącym Uchwały Nr 

XV/74/19 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

ośrodkach wsparcia- schronisku dla osób bezdomnych z usługami opiekuńczymi-

BRM.0711.20.2019, BRM.0007.74.2019 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wniesienia skargi na rozstrzygnięcie 

nadzorcze- 94.2019  

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającego uchwałę w sprawie ustalenia składu 

liczbowego i osobowego Stałych Komisji Rady Miasta Kamienna Góra- 95.2019 

11. Zapoznanie się z dokumentami dotyczącymi obsługi prawnej- BRM.0004.28.2019 

12. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta, Wydziału ZIF i Dyrektora COJ na 

interpelacje i zapytania radnych z XVI Sesji RM-BRM.0003.121.2019 

13. Zapoznanie się z odpowiedzią Z-cy Burmistrza Miasta i Wydziału IOŚ Urzędu Miasta 

w/m- BRM.0003.126.2019 

14. Zapoznanie się zaproszeniem na koncert „Już nie zapomnisz mnie Tomasza Stockingera. 

15. Zapoznanie się z zaproszeniem na finał XVII Festiwalu Piosenki Harcerskiej 
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 i Turystycznej. 

 

16. Sprawy różne. 

17. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad.2. Wnioski dotyczące zmian w porządku obrad. 

 

Nikt nie zgłosił wniosków dotyczących zmian w porządku obrad. 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

 

 Nie wniesiono uwag do protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

 

Ad.4. Spotkanie z Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamiennej Górze         

dotyczące stworzenia dziennego domu pomocy dla osób w podeszłym wieku.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska 

poinformowała członków Komisji, że złożyła do Urzędu Miasta coroczne 

sprawozdanie, w którym zasygnalizowała między innymi potrzebę utworzenia 

Dziennego Domu Pomocy dla osób starszych. Ponadto przedstawiła następujące dane:  

 

Łączna liczba osób przebywająca w DPS – 46 osób (tj. mieszkańców Kamiennej 

Góry) 

Zgodnie z art. 56 ustawy o pomocy społecznej domy pomocy społecznej, w zależności 

od tego, dla kogo są przeznaczone, dzielą się na następujące typy domów, dla: 

 

1) osób w podeszłym wieku; 

2) osób przewlekle somatycznie chorych- ilość osób 25; 

3) osób przewlekle psychicznie chorych – ilość osób 10; 

4) dorosłych niepełnosprawnych intelektualnie – ilość osób 9; 

5) dzieci i młodzieży niepełnosprawnych intelektualnie- ilość osób 2; 

6) osób niepełnosprawnych fizycznie; 

7) osób uzależnionych od alkoholu. 

 

Na dzień 30.09.2019 r. liczba osób korzystających z usług opiekuńczych sięgnęła 70. 

 Ogólna liczba godzin w miesiącu wrześniu to 1 747 godzin. 

 Wydatki na usługi opiekuńcze w miesiącu wrześniu wyniosły 37 265,71 zł.  
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 Wpłaty podopiecznych 7 824,75 zł.  

Wydatki na usługi opiekuńcze pomniejszone o wpłaty podopiecznych wyniosły 

29 440,96 zł. 

 

Średni koszt wydatków na usługi opiekuńcze od stycznia 2019 r. do września 2019 r. 

wynosi 38 032,00 zł miesięcznie.  

Średnia wysokość wpłat podopiecznych od stycznia 2019 r. do września 2019 r. 

wynosi 6 650,00 zł miesięcznie.  

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińskiej zaznaczyła,  

że w Dziennym Domu Pobytu maksymalny czas pobytu osoby wynosi 8 godzin. 

Analizując dane zasadnym jest utworzenie zarówno Dziennego Domu Pomocy jak  

i Domu Pomocy Społecznej. Mieszkańcy kierują dużo zapytań do MOPS dotyczących 

dziennej opieki. Tworzenie Domów Pomocy Społecznej, Domów Dziennego Pobytu 

czy Schronisk leży w kompetencjach Burmistrza Miasta we współpracy z Radą Miasta. 

W sprawozdaniu co rok przedstawiane są najważniejsze potrzeby.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta – zapytała, co z pomysłem utworzenia  

w szpitalu na jednym z oddziałów Dziennego Domu Pobytu? 

 

Dyrektor MOPS Beata Wrzesińska- oznajmiła, że w szpitalu planowane jest 

otworzenie oddziału opieki medycznej (pobyt do miesiąca) a nie Dziennego Domu 

Pobytu. 

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- przypomniała, że Burmistrz Miasta rozważa 

możliwość utworzenia Dziennego Domu Pobytu w budynku po byłej Szkole Nr 5 przy 

ul. Lubawskiej.  

 

Ad.5. Spotkanie z Burmistrzem Miasta. 

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta – przywitała Burmistrza Miasta i przedstawiła 

temat spotkania. Przypomniała, że KSS na ostatnim posiedzeniu tj. 32/19 dnia 17 

października 2019 r. zapoznała się z odpowiedzą Z-cy Burmistrza Miasta na wniosek  

o sygn. BRM.0003.97.2019 dotyczący uzupełnienia dokumentacji w spawie 

oczyszczania biologicznego zbiornika Wodnego Zalew na terenie Ośrodka Wypoczynku 

Świątecznego. Wyraziła zdanie, że udzielanie takiej odpowiedzi jaką KSS otrzymała 
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jest równoznaczne z nieudzieleniem jej w ogóle.  W związku z zaistniałą sytuacją KSS 

poprosiła o przybycie na posiedzenie Kierownika Wydziału Zamówień, Inwestycji  

i Funduszy Zewnętrznych Urzędu Miasta Dariusza Adamczyka, który również nie 

odpowiedział na zawarte we wniosku pytania.  

 

Radny Jacek Bruździak – dodał, że wniosek dotyczył uzupełnienia dokumentacji, 

KSS otrzymała umowę, ale bez kluczowych załączników. Komisja na poprzednim 

posiedzeniu stwierdziła, że udzielona odpowiedź prawdopodobnie jest pomyłką, jednak 

po wyjaśnieniach Kierownika Wydziału ZIF okazało się, że takiej odpowiedzi udzielono 

celowo. Komisja wnioskowała konkretnie o załącznik Nr 1 tj. opis przedmiotu 

zamówienia, załącznik Nr 2 tj. ofertę wykonawcy oraz o udostępnienie ekspertyz z już 

oczyszczonych zbiorników przez firmę ACS Poland Sp. z o.o. 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz – zapewnił, że radni otrzymają załączniki  

do umowy. Natomiast w sprawie ekspertyz Burmistrz Miasta zwróci się do wykonawcy  

o ich udostępnienie i przekaże do wiadomości radnych.  

 

Radny Jacek Bruździak – zapytał, kto wykonuje badania wody w zbiorniku.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz – odpowiedział, że część badań została 

zlecona Miejskiemu Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji oraz Wałbrzyskiemu 

Przedsiębiorstwu Wodociągów i Kanalizacji. Podkreślił, że badania wody są obiecujące, 

ponieważ norma bakterii e. coli jest do 1000 jednostek a u nas wynosi 200. 

 

Radny Jacek Bruździak – zapytał, czy zawiesina oznacza zamulenie wody, czy jest 

 to inny wskaźnik.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- odpowiedział, że zamulenie to nie zawiesina. 

Zamulenie nie wchodzi w zakres badań wody przez MPWiK.  

 

Radny Jacek Bruździak – Zaznaczył, że radni chcą wiedzieć na co poszyły pieniądze 

(podczas ostatniej kadencji i obecnej łącznie 230 000 zł) 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- dodał, że ilość mułu sprawdzano za pomocą 

kamery. Urządzenie zarejestrowało zamulenie rzędu kilku centymetrów.  
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Rady Jacek Bruździak- zaznaczył, że w umowie widnieje zapis: „Gwarancja nie 

obowiązuje, jeśli do zbiornika dostaną się substancje, które zaburzają równowagę 

troficzną, min. wapno, silne środki chemiczne z zawartością chloru, substancje 

ropopochodne, nawozy rolnicze, koagulanty itp.” Wyraził obawy co do substancji, które 

wpływają do rzeki.   

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- odpowiedział, że w związku z powyższymi 

obawami należy zainwestować w jaz (budowla hydrotechniczna wybudowana  

w poprzek rzeki lub kanału piętrząca wodę). Zezwolenia wodno- prawne na wykonanie 

jazu wygasają w przyszłym roku, jedno w styczniu, natomiast drugie w sierpniu. Należy 

zmodernizować jaz, ponieważ zapobiegnie cofce i zwiększy strumień wody wpadający 

od zalewu (koszt inwestycji około 2 mln zł). Drugim rozwiązaniem na zwiększenie 

strumienia wody jest wykonanie przekopu w miejscach, gdzie zastoje wody są 

największe. Nowa koncepcja zagospodarowania zalewu uwzględnia wykonanie 

przekopu. Dziś zalew działa jak oczyszczalnia ścieków, jeśli zwiększymy przepływ 

wody nie będzie powodu do obaw. Gdyby wpłynęły substancje chemiczne do wody 

mielibyśmy problem. Badania wskazują, żer dobry stan wody utrzymuje się od kilku 

miesięcy, gdy uruchomimy kąpielisko badania będą przeprowadzane minimum raz  

w tygodniu.  

 

Radny Bogdan Murawski – wyraził zdanie, iż należy oczyszczać zbiornik również  

w sposób mechaniczny. Dodał, że w okresie zimowym, gdy zamarza woda i powstaje 

tafla lodu ludzie wyrzucają na nią śmieci, które w chwili roztopów opadają na dno 

zbiornika.   

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- podkreślił, że w pierwszej kolejności należy 

oczyścić obszar przyszłego kąpieliska a z czasem sukcesywnie cały zbiornik.  

 

Radny Bogdan Murawski – wyraził zdanie, że wiosną należy podjąć działania. 

Radny Jacek Bruździak – przypomniał, że pierwszy Burmistrz Miasta Bolesław Grzyb 

w przeszłości wypił wodę z zalewu chcąc udowodnić, że ta jest czysta i zdatna  

do spożycia.   

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- podkreślił, że jeśli specjaliści na podstawie 

badań laboratoryjnych twierdzą, że jest woda spełnia wymogi kąpieliska to nie ma 

https://pl.wikipedia.org/wiki/Hydrotechnika
https://pl.wikipedia.org/wiki/Rzeka
https://pl.wikipedia.org/wiki/Kanał_wodny
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powodu, żeby im nie wierzyć. Wyraził zdanie, że należałoby zaprosić Prezesa 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Jarosława Dyczkowskiego  

w celu szczegółowego omówienia badań. Przy dzisiejszej jakości wody nie ma 

przeciwskazań do otwarcia kąpieliska.  

 

Radny Bogdan Murawski – zapytał, na jakim etapie jest pozyskaniem środków  

na zagospodarowanie terenu zalewu z Funduszy Norweskich i czy miasto ma szanse na 

ich zdobycie? 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- poinformował, że z 213 miast, które złożyły 

projekty odpadło 1 ze względów formalnych, pozostałe wnioski są obecnie badane.  

Po przeprowadzeniu analizy wszystkich wniosków dostaniemy informacje o przejściu 

do kolejnego etapu. Firma, której zostały zlecone prace nad wnioskiem posiada duże 

doświadczenie. Z 212 wniosków do II etapu przejdzie tylko 50, ocenie podlegają różne 

aspekty życia w mieście, które oceniali mieszkańcy w ankietach.  

 

Dodał, że miasto bierze udział również w projekcie dofinansowania wymiany piecy. 

Nasz wniosek przeszedł ocenę formalną, aktualnie czekamy na ocenę merytoryczną. 

Poinformował również o przyznaniu dofinansowania na remont sali gimnastycznej 

Szkoły Podstawowej Nr 1.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- zapytała o sprawę zakupu budynku 

wielomieszkaniowego przy ul. Jeleniogórskiej 11. 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- odpowiedział, że zgodnie z aprobatą radnych 

zlecił sporządzenie wyceny budynku przez rzeczoznawcę.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta-  zasugerowała, że trzeba by poszukać jeszcze 

innego rozwiązania dotyczącego zwiększenia zasobu mieszkaniowego Gminy Miejskiej 

Kamienna Góra. Wyraziła zdanie, że należałoby przeprowadzić szczegółową analizę  

na jakie mieszkania jest największe zapotrzebowanie.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- powiedział, że po przeprowadzonej analizie 

rynku mieszkaniowego miasto nie ma zbyt dużego wachlarza możliwości co do zakupu 

budynku wielorodzinnego.  Zaznaczył, że odbędzie się przetarg na zakup budynku  

i wyraził nadzieję, że przystąpią do niego inni właściciele nieruchomości. 
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Radny Jacek Bruździak – zapytał, czy można zrobić przetarg na określony budynek? 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz – oznajmił, iż przetarg musi być 

skonstruowany tak, aby inni właściciele nieruchomości również mogli do niego 

przystąpić. Można ogłosić przetarg na zakup od 10 do 30 mieszkań. Jeśli zgłosi się 

właściciel np. 5 mieszkań też weźmiemy jego ofertę pod uwagę.  

 

Radny Jacek Bruździak – przypomniał, że mieszkania w budynku przy  

ul. Jeleniogórskiej są w stanie deweloperskim. Zanim mieszkania zostałyby zasiedlone 

trzeba ponieść nakłady finansowe na ich wykończenie. Dodał, że właściciel oszacował 

nieruchomość na prawie 4 mln zł a miasto drugie tyle będzie musiało zapłacić  

za wykończenie mieszkań.   

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz – poinformował, że jest możliwość uzyskania 

dotacji na ten cel. Ponadto przypomniał, że proponowano inne, tańsze i szybsze 

rozwiązanie problemu braku substancji mieszkaniowej tj. budowa budynku przez 

spółkę TBS. Podkreślił, że Rada Miasta nie chce wybudować budynku mieszkalnego 

przez TBS więc rozważane są inne pomysły.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- zapytała, co w przypadku, gdy zgłoszą się 

właściciele pojedynczych nieruchomości? 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- poinformował, że chciałby dokonać 

kompleksowego zakupu a nie np. 20 pojedynczych mieszkań, co do których trzeba 

będzie prowadzić 20 postępowań. 

  

Radny Jacek Bruździak – wyraził zdanie, że przetarg powinien odbywać się  

na równych zasadach.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- odpowiedział, że nie chciałby kupować 

pojedynczych mieszkań, tylko kupić ich większą ilość i od razu rozwiązać problem. 

Poinformował, że na obecną chwilę potrzeba około 100 mieszkań w tym 50 w trybie 

pilnym. Ponadto przypomniał, że po wyburzeniu budynku przy Al. Wojska Polskiego 

przekwaterować trzeba będzie 6 rodzin.  
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Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta- stwierdziła, że lepszym rozwiązaniem jest 

stopniowe kupowanie 2/3 mieszkań rocznie niż od razu 20/30, czy całego budynku.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- dodał, że mieszkańcy przychodzą do ratusza 

i są zainteresowani mieszkaniami, szukają ofert, niestety miasto nie ma nic  

od zaoferowania na tą chwilę. Podkreślił, że Gmina Miejska Kamienna Góra, jako 

jedyne miasto powiatowe w Polsce nie wybudowała swojego budynku mieszkalnego.  

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta – wyraziła zdanie, że budowa własnego 

budynku wielorodzinnego jest pomysłem wartym uwagi, niestety obawia się, że miasta 

nie stać na tak dużą inwestycję.   

 

Radny Jacek Bruździak – zasugerował, że merytoryczny Wydział Urzędu Miasta 

powinien zrobić statystykę, wykaz rynku mieszkań i zapotrzebowania  

w poszczególnych segmentach. Dodał, że mieszkania komunalne a wybudowane przez 

spółkę TBS to dwie różne rzeczy. 

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- poinformował, że na rynku nieruchomości 

jest zapotrzebowanie wśród mieszkańców na mieszkania TBS. Miasto jest od tego, aby 

zapewnić mieszkańcom godne warunki lokalowe.   

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta – wyraziła nadzieje, że konsultacje i rozmowy 

z radnymi przełożą się na dobrą współpracę.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- podsumował, że przedstawił jedną  

z propozycji, a jeśli Państwo radni chcą kupować pojedyncze mieszkania to pochyli się 

i nad tym. Jednak uważa, że kompleksowy zakup byłby lepszym rozwiązaniem. Dodał, 

że miasto powinno być otwarte na potrzeby mieszkańców i ich zatrzymywać a nie 

doprowadzać do ich „uciekania” z miasta. 

 

Radny Bogdan Murawski – zaznaczył, że podczas budowy odcinka drogi S3 również 

firmy prywatne będą zaineresowane wynajęciem mieszkań dla swoich pracowników.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- podsumował, że nie tylko wykonawcy drogi 

S3 będą potrzebowali lokum, bo wiem Komendant Straży Pożarnej również zwrócił 

uwagę na zbyt małą ilość lokali mieszkalnych w mieście. Zaznaczył, że straż prowadzi 
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nabór pracowników, jednak Ci byliby bardziej zainteresowani ofertami, gdyby miasto 

oferowało godne warunki zamieszkania. 

 

Dodał, iż w dniu 23 października 2019 r. funkcjonariusze Jednostki Ratowniczo-

Gaśniczej w Kamiennej Górze otrzymali od Burmistrza Miasta Kamienna Góra kamerę 

termowizyjną FLIR K55 o wartości 25 tyś. zł. Urządzenie swoim zakresem działania, 

wspomagać będzie ratowników podczas akcji ratowniczo-gaśniczych w tym  

w pożarach, poszukiwaniach oraz lokalizacji zagrożeń. Podczas działań ratowniczych 

przy pożarach, strażacy często pracują w trudnych warunkach w zakresie ograniczonej 

widoczności oraz wysokich temperatur. Kamera termowizyjna od wielu lat jest na 

wyposażeniu jednostek Straży Pożarnych i wielokrotnie potwierdza skuteczność 

wykorzystywania jej w działaniach. W zasobach Naszej jednostki funkcjonowała 

wysłużona kamera, która swoimi parametrami nie dorównuje nowym produktom. Nowe 

urządzenie posiada wiele trybów pracy które, w warunkach pożarowych w znaczący 

sposób podniesie skuteczność prowadzonych działań, w tym w poszukiwaniu osób 

poszkodowanych, lokalizacji miejsc powstania pożaru oraz jego rozprzestrzeniania  

z uwzględnieniem warunków otoczenia, w których pracują ratownicy. 

 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta – poinformowała, że w przyszłości radni 

również chcieliby uczestniczyć w podobnych wydarzeniach.  

 

Burmistrz Miasta Janusz Chodasewicz- oznajmił, iż ustalił termin spotkania  

z projektantem koncepcji zagospodarowania Zalewu na dzień 14 listopada 2019 r.  

o godz. 1400. 

 

Ad.6. – 93.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Skarbnik 

Miasta Iwona Pazgan /Zał. Nr 1 do protokołu/.  
 

Skarbnik Miasta Iwona Pazgan wyjaśniła, iż zwiększa się plan dochodów miasta na 

2019 rok ogółem o kwotę 756 021,88 zł z tytułu: 

• wpływu ze sprzedaży składników majątkowych- 50 000,00 zł, 

• wpływ z dotacji celowych w ramach programów finansowych z udziałem 

środków europejskich – 86 021,88 zł, 

• wpływ z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 



10 
 

cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i innych 

jednostek organizacyjnych – 270 000, 00 zł, 

• wpływ z gospodarki odpadami komunalnymi – 300 000,00zł – tegoroczny 

budżet konstruowany był m. in. na podstawie pierwotnej stawki za odpady 

komunalne, od 1 maja br. obowiązuje nowa, wyższa stawka w związku  

z powyższym zwiększył się plan dochodów miasta;  

 

W związku z powyższym wprowadza się plan wydatków na 2019 rok ogółem o kwotę 

756 021,88zł na: 

 

• spłatę odsetek od zaciągniętych przez jednostkę samorządu terytorialnego 

kredytów i pożyczek- 100 000,00zł, 

• zakup usług przez jednostki samorządu terytorialnego od innych jednostek 

samorządu terytorialnego- 300 000,00zł - miasto ma problem z ponoszeniem 

dużych nakładów finansowych na utrzymanie osób przebywających w Domach 

Pomocy Społecznej. W DPS umieszczonych jest około 45 osób koszt pobytu 

jednej osoby to około 4 000 zł miesięcznie. Większość osób korzystających  

z usług DPS to osoby starsze z małymi dochodami, według przepisów 70% 

emerytury jest pobierane na poczet ww. kosztów, jednak przy najniższych 

świadczeniach miasto średnio dopłaca do jednej osoby około 3 200zł 

miesięcznie. W planie na przyszły rok miasto będzie musiało przeznaczyć około 

2 mln złotych, 

• gospodarkę odpadami komunalnymi oraz zakup energii elektrycznej – 

356 021,88zł- miasto musi dofinansować Miejskie Centrum Kultury Fizycznej, 

ponieważ jednostka objęła w zarząd ORLIK przy ul. Lubawskiej, ponadto 

znacznie wzrosła cena za energię elektryczną, która jest niezbędna  

do podgrzewania wody w basenie. Dodatkowo zaistniała potrzeba zakupu 

filtrów, koszt około 35 000 zł, 

• wynagrodzenia osobowe pracowników Centrum Obsługi Jednostek – 42 000,00 

zł; 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  
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Ad.7. – BRM.0711.20.2019 
 

Komisja zapoznała się z ww. rozstrzygnięciem nadzorczym /zał. Nr 2 do protokołu/.  

 

Ad.8. – BRM.0711.20.2019, BRM.0007.74.2019 

 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska przedstawiła 

swoje stanowisko w sprawie oraz Radcy Prawnego obsługującego jednostkę Ewę 

Rudnicką.  
 

Obsługa prawna MOPS rozstrzygnięciu nadzorczemu Wojewody Dolnośląskiemu 

zarzuca naruszenie:  

 

• art. 97 ust. 5 ustawy o pomocy społecznej przez błędną jego wykładnię 

polegającą na przyjęciu, że treść § 1, § 2, § 3, § 4, § 5 pkt 1, § 6 i § 7 w zakresie 

odnoszącym się do schroniska dla osób bezdomnych przekracza granice 

delegacji ustawowej zakreślonej w tym przepisie oraz wkracza w kompetencje 

innego organu, uprawnionego do ustalenia odpłatności w uzgodnieniu z osoba 

kierowaną na podstawie art. 97 ust. 1 ustawy o pomocy społecznej, 

 

•  art. 91 ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym przez przyjęcie, że przedmiotowa 

uchwała w zakresie określonym przez Wojewodę Dolnośląskiego jest sprzeczna 

z prawem; 

 

Wskazując na powyższe wadliwości wniesiono o uchylenie w całości zaskarżonego 

aktu nadzoru oraz obciążenie Wojewody Dolnośląskiego kosztami postępowania  

w sprawie.  

Należy dodać, że stwierdzenie nieważności uchwały w zakresie jej poszczególnych 

przepisów wskazanym w rozstrzygnięciu nadzorczym spowodowało, że treść uchwały 

nie odpowiada jej zakresowi przedmiotowemu określonemu w tytule uchwały.  

 

Komisja zapoznała się z ww. skargą /zał. Nr 3 do protokołu/.  

 

Ad.9. – 94.2019 

 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła Dyrektor 

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Beata Wrzesińska /zał. Nr 4 do protokołu/.  
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Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały- jednogłośnie.  
 

Ad.10. – 95.2019 
 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła i szczegółowo omówiła 

Przewodnicząca KSS Danuta Kurnyta /zał. Nr 5 do protokołu/.  
 

Komisja pozytywnie zaopiniowała ww. projekt uchwały – jednogłośnie.  

 

Ad.11.- BRM.0004.28.2019 

 

 Komisja zapoznała się z ww. dokumentami /zał. Nr 6 do protokołu/.  

 

Ad.12.- BRM.0003.121.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 7 do protokołu/.  

 

Ad.13.- BRM.0003.126.2019 

 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 8 do protokołu/.  

 

Ad.14. Zapoznanie się zaproszeniem na koncert „Już nie zapomnisz mnie Tomasza 

Stockingera. 

 

Komisja zapoznała się z ww. zaproszeniem /zał. Nr 9 do protokołu/.  

 

Ad.15. Zapoznanie się z zaproszeniem na finał XVII Festiwalu Piosenki Harcerskiej 

 i Turystycznej. 
 

Komisja zapoznała się z ww. odpowiedzią /zał. Nr 10 do protokołu/.  
 

Ad.16. Sprawy różne 
 

 Spraw różnych nie wniesiono.  
 

Ad.17. Po wyczerpaniu porządku obrad posiedzenie Komisji zakończono. 

 

Protokołowała: Malwina Marmuszewska  

Przewodnicząca KSS 

 

   /-/ Danuta Kurnyta 


